

SİRKÜLER NO: POZ-2026 / 22

İST, 02.02.2026

ÖZET:

- **01.01.2026-30.06.2026 döneminde uygulanacak memur maaş katsayıları dikkate alınarak aynı dönemde uygulanacak gelir vergisinden istisna yurt içi gündelik tutarları ile 31 Ocak 2025 tarihli ve 33154 sayılı Resmi Gazete’de yayımlanan 10928 sayılı Cumhurbaşkanlığı Kararı ile 1 Ocak 2026 tarihinden itibaren yurt dışı seyahatlerde verilecek vergiden istisna gündelik tutarları belirlenmiştir.**

GELİR VERGİSİNDEN İSTİSNA YURT İÇİ VE YURT DIŞI GÜNDELİK TUTARLARI

1. KKTC’ye yapılacak seyahatlerde verilecek gelir vergisinden istisna gündelik tutarı

Bu Karar ile KKTC’ye yapılacak seyahatlerde personele verilecek gelir vergisinden istisna gündelik tutarı 2.005,00 TL olarak belirlenmiştir.

2. Vergiden istisna yurt içi gündelik tutarları

Memur maaş katsayısı ve taban aylığı katsayısının değiştirilmesine paralel olarak, vergiden istisna yurtiçi gündelikleri ve bunlara ilişkin ücret aralıkları 1 Ocak 2026 tarihinden geçerli olmak üzere aşağıdaki şekilde değişmiştir:

Brüt Aylık Tutarı (TL)	Vergiden İstisna Gündelik Tutarı (TL)
35.907,57 ve fazlası	900,00
35.657,75 - 35.907,56 arası	890,00
32.604,43 - 35.657,74 arası	880,00
28.718,40 - 32.604,42 arası	870,00
23.992,69 - 28.718,39 arası	860,00
23.992,68 ve altı	850,00

3. Yurt dışına yapılacak seyahatlerde verilecek gelir vergisinden istisna gündelik tutarı

Yurt dışı gündeliklerin yabancı para cinsinden tutarları 31 Ocak 2026 tarihli Resmi Gazete’de yayımlanan 10928 sayılı Cumhurbaşkanlığı Kararı ile yeniden belirlenmiştir. Buna göre brüt aylık tutarı 35.907,57 TL’den fazla olan çalışanlar için 1 Ocak 2026 tarihinden itibaren uygulanacak olan gelir vergisinden istisna yurt dışı gündelik tutarları aşağıda verilmiştir:

Ülkeler (Para Birimi)	Gündelik Tutarı
	35.907,57 TL ve fazla aylık alanlar
ABD (ABD Doları)	199
Almanya (Euro)	176
Avustralya (Avustralya Doları)	312
Avusturya (Euro)	183
Belçika (Euro)	175
Danimarka (Danimarka Kronu)	1.320
Finlandiya (Euro)	159
Fransa (Euro)	169
Hollanda (Euro)	170
İngiltere (İngiliz Strelini)	127
İrlanda (Euro)	161
İspanya (Euro)	168
İsveç (İsveç Kronu)	1.462
İsviçre (İsviçre Frangı)	286
İtalya (Euro)	162
Japonya (Japon Yeni)	32.159
Kanada (Kanada Doları)	264
Kuveyt (Kuveyt Dinarı)	56
Lüksemburg (Euro)	173
Norveç (Norveç Kronu)	1.317
Portekiz (Euro)	164
Suudi Arabistan (Suudi A.Riyali)	677
Yunanistan (Euro)	166
Kosova (Euro)	135
Diğer AB Ülkeleri (Euro)	140
Diğer Ülkeler (ABD Doları)	173

Söz konusu Karara aşağıdaki bağlantıdan ulaşabilirsiniz.

<https://www.resmigazete.gov.tr/eskiler/2026/01/20260131-1.pdf>

Saygılarımızla...